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  PROTOKÓŁ nr XXXVII/22 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

w dniu 26 maja 2022 r. 

 

XXXVII sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 26 maja 2022 r. o godz. 14.00  

w sali obrad Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Posiedzenie 

otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski i stwierdził, że zgodnie 

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 18 Radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 21 osób stanowiło quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji (lista obecności radnych - zał. nr 1). Ponadto w posiedzeniu wzięli 

udział zaproszeni goście (zał. nr 2). 

 

I. Sprawy regulaminowe:   

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powitał zebranych gości w szczególności 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Gryfinie Rafała Gugę, przedstawicieli służb 

mundurowych, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, pracowników Starostwa 

Powiatowego w Gryfinie, przedstawicieli lokalnych mediów, Zarząd Powiatu oraz Radę 

Powiatu. Na protokolantów powołał Agnieszkę Jackiewicz i Magdalenę Romankiewicz.  

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Wiceprzewodnicząca Rady  

Aleksandra Zielińska (18+1=19). 

 

Następnie Przewodniczący Rady Roman Michalski przedstawił porządek obrad, do którego 

nie wniesiono uwag i zarządził głosowanie (porządek obrad został przyjęty jednogłośnie: 19 

za; 0 wstrz.; 0 przeciw i stanowi zał. nr 3). Imienne głosowanie stanowi zał. nr 4. Następnie 

powiedział, że do protokołu nr XXXVI/22 z dnia 14 kwietnia 2022 r. nikt z Radnych nie 

zgłosił uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie w wyniku, którego protokół został 

przyjęty jednogłośnie (19 za; 0 wstrz.; 0 przeciw). Imienne głosowanie stanowi zał. nr 4. 

 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Programu współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2021 roku” (druk nr 1/XXXVII);  
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Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 5), 

otworzył dyskusję, w wyniku braku głosów zamknął dyskusję, następnie w obecności 19 

Radnych zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Gryfińskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2021 roku” (druk nr 1/XXXVII): 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0, 

 

Uchwała Nr XXXVII/276/2022 w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku” została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przystąpienia  

do opracowania Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Powiecie Gryfińskim na lata 2023-2029 oraz powołania Zespołu  

ds. opracowania Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Powiecie Gryfińskim na lata 2023-2029 (druk nr 2/XXXVII);  

 
Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 5), 

otworzył dyskusję, w wyniku braku głosów zamknął dyskusję, następnie w obecności 19 

Radnych zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie  

w sprawie przystąpienia do opracowania Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Gryfińskim na lata 2023-2029 oraz powołania Zespołu  

ds. opracowania Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Gryfińskim na lata 2023-2029 (druk nr 2/XXXVII): 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 
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Uchwała Nr XXXVII/277/2022 w sprawie przystąpienia do opracowania Powiatowej 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Gryfińskim na lata 2023-2029 

oraz powołania Zespołu ds. opracowania Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Gryfińskim na lata 2023-2029” została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminie Banie, Moryń i Trzcińsko-Zdrój (druk nr 3/XXXVII); 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 5), 

otworzył dyskusję, w wyniku braku głosów zamknął dyskusję, następnie w obecności 19 

Radnych zarządził głosowanie nad projektem nad projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Banie, Moryń i Trzcińsko-Zdrój 

(druk nr 3/XXXVII): 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0, 

 

Uchwała Nr XXXVII/278/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Banie, 

Moryń i Trzcińsko-Zdrój została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Hubert Andrych (19+1=20). 

 
V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2022 rok (druk nr 4/XXXVII);  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 5), 

otworzył dyskusję, w wyniku braku głosów zamknął dyskusję, następnie w obecności 20 

Radnych zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

zmiany budżetu powiatu na 2022 rok (druk nr 4/XXXVII): 
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za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0, 

 

Uchwała Nr XXXVII/279/2022 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2022 rok została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego  

na lata 2022-2039 (druk nr 5/XXXVII);  

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Hubert Andrych (19+1=20). 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 5), 

otworzył dyskusję, w wyniku braku głosów zamknął dyskusję, następnie w obecności 20 

Radnych zarządził głosowanie nad projektem w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2022-

2039 (druk nr 5/XXXVII): 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

 

Uchwała Nr XXXVII/280/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2022-2039  została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 
VII. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 6/XXXVII). 
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Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że sprawozdanie z prac Zarządu zostało 

przedstawione Radnym w materiałach sesyjnych w formie pisemnej i spróbuje rozwinąć 

niektóre zapisy lub uzupełnić je. Zarząd stara się pracować systematycznie na swoich 

posiedzeniach, co czwartek. Począwszy od najświeższych wydarzeń, czyli od dzisiejszego 

stacjonarnego Zarządu, na którym zatwierdzone zostały arkusze organizacyjne dla szkół  

podczas połączenia internetowego z dyrektorami szkół. Do 30 maja br. można jeszcze 

dokonywać zmian personalnych, zgodnie z zasadami wprowadzonymi przez organ 

prowadzący. Staramy się, żeby dyrektorzy w szkołach, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat, podobnie stosowali te zasady, zarówno dotyczy pracowników, jak i przede 

wszystkim uczniów. Aby oferta edukacyjna, którą proponujemy była jednakowa, mniej 

więcej jednolita dla wszystkich. Dzisiaj to, co zauważamy przy zatwierdzaniu arkuszy 

organizacyjnych, ponieważ oczywiście one mogą też ulegać później zmianie, to jest większy 

nabór od spodziewanego i pewnie będziemy musieli jeszcze dokonywać tutaj poprawek. 

Także to jest ta najważniejsza informacja z dzisiejszego Zarządu. Ponadto spotkaliśmy się  

z dyrektorami szkół ponadpodstawowych celem włączenia uczniów klas trzecich do prac nad 

strategią w ramach ZIT. Pragnę przypomnieć, w zeszłym roku podpisywaliśmy umowę 

partnerstwa z sześcioma gminami z Powiatu Gryfińskiego (z tymi gminami, które nie są  

w innych Zintegrowanych Inwestycjach Terytorialnych). Następnie zawiązane partnerstwo 

podpisało umowę z Urzędem Marszałkowskim z panem Marszałkiem Olgierdem 

Geblewiczem. W ramach tego mieliśmy mieć wykonaną strategię. Następnymi po tym 

zdarzeniami było spotkanie w piątek z gminami, z przedstawicielem Ministerstwa Polityki 

Regionalnej, jak również z Urzędem Marszałkowskim i grupą doradczą Związku Miast 

Polskich. W wyniku właśnie podpisania tego listu intencyjnego znaleźliśmy się jako jedno  

z pięciu partnerstw w projekcie, które realizuje Ministerstwo tj. Centrum Wsparcia 

Doradczego Plus, które będzie opracowywało strategię dla obszaru Powiatu Gryfińskiego, 

pod nazwą Dolnoodrzański Obszar Partnerstwa. I po co to robimy? Ponieważ budujemy 

finanse w ramach nowego RPO, żeby móc sięgać po środki finansowe z Unii, ale w ramach 

kontraktu, a nie tylko w ramach konkursów. Jak Państwo zauważycie z naszego sprawozdania 

niewątpliwie największym obszarem, którym się zajmujemy to są sprawy dróg. Bo każda 

droga, dla każdego z nas, jako Radnego, członka Zarządu, ale i dla każdego mieszkańca jest 

bardzo ważna. Natomiast nasze ambicje, chęci oczywiście są bardzo duże natomiast niestety 

nasze możliwości finansowe są mniejsze. My zazwyczaj staramy się realizować tam, gdzie 

mamy wsparcie finansowe. Stąd między innymi, w wyniku prac Zarządu i Rady 

wprowadzamy dzisiaj w uchwale do budżetu kwotę 2 700 000 zł, którą uzyskujemy w ramach 
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podpisanego porozumienia, w zeszłym roku z Nadleśnictwem Mieszkowice. Droga, której 

dotyczy dofinansowanie jest w Gminie Chojna, ponieważ oczywiście obręby Nadleśnictw  

nie dotyczą danej miejscowości, tylko obrębu leśnego, które są znacznie większe. A ponieważ 

jest to dofinansowanie 80% do wartości inwestycji, czyli naszych środków jest 20%, stąd 

uznaliśmy, że te 2,7 miliona trzeba podnieść. Generalnie tam, gdzie zrobimy nowe konkretne 

metry czy kilometry dróg, po prostu dla nas jest wtedy wiadomo, że już nie musimy tam 

myśleć przez jakiś czas o remontach i możemy się skupić na kolejnych odcinkach.  

Na Zarządzie również podjęliśmy decyzję najpierw o powołaniu komisji przetargowej, 

następnie rozstrzygnęliśmy przetarg i ostatnio podpisaliśmy umowę dotyczącą drogi  

w Gminie Moryń, w miejscowości Witnica. Również to było pokłosie pracy z poprzedniego 

roku, gdzie złożyliśmy wniosek do lokalnej grupy działania DIROW, której jesteśmy też 

członkiem i otrzymaliśmy dofinansowanie. Niestety, jeżeli chodzi o inwestycje to dosyć 

niedobra wiadomość w kontekście takim, że inwestycje drogowe znacznie wzrastają. 

Posiadane kosztorysy były jeszcze z zeszłego roku na kwotę około 400 000 zł, przy 60% 

DIROW, 40% powiat. Natomiast to zadanie w wyniku przetargu wzrosło do 600 000 zł, czyli 

o dwieście tysięcy złoty jest droższy. Akurat ten odcinek drogi nie jest zbyt długi i stać nas  

na to, żeby dołożyć te dwieście tysięcy. Ale to pokazuje pewien problem z przyszłymi 

inwestycjami z uwagi na to, że głównym elementem w tych inwestycjach drogowych jest 

oczywiście masa asfaltowa czy beton asfaltowy, który od lutego br., wzrósł o trzydzieści 

procent. Zresztą z tego powodu Zarząd został poinformowany, że wpłynął wniosek, który  

z kolei dotyczy inwestycji na ulicy Krasińskiego w Gryfinie realizowanej w cyklu trzyletnim,  

by renegocjować wartość tego zadania. Zadanie wynosi ponad 8 milionów złotych. I pewnie 

będziemy musieli się z tym tematem mocno zmierzyć. Ale będziemy starali się oczywiście  

te zadania, które planowaliśmy w tym roku, po prostu doprowadzić do końca. Na początku 

czerwca będziemy pewnie już przystępowali do przetargu na I etapu Polskiego Ładu, gdzie 

mamy trzy drogi. W budżecie powiatu mamy zaplanowane 250 000 zł wkładu własnego.  

Bo proporcja jest następująca 95% dofinansowania, a 5% wkładu własnego. Także nawet 

gdyby tam w przetargach coś się wydarzyło myślę, że te kwoty, nasz wkład własny za dużo 

nie wzrośnie. Z niecierpliwością czekamy oczywiście na rozstrzygnięcia drugiego rozdania 

Polskiego Ładu i niedługo one nastąpią, bo takie informacje do nas spływają.  

Tam przypomnę, że Zarząd zdecydował się oczywiście pogrupować odpowiednio zadania,  

bo staramy się konsekwentnie nie wprowadzać innych zadań niż w pierwszym rozdaniu. 

Staraliśmy się, aby w tym wniosku na piętnaście milionów uwzględnić w miarę możliwości 

każdą gminę. Aczkolwiek te akcenty finansowe oczywiście są różnie rozłożone,  
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bo też jesteśmy różnie przygotowani. Jeżeli ten wniosek przejdzie, a mam taką nadzieję,  

to takim największym finansowym beneficjentem tego wniosku będzie gmina Stare 

Czarnowo, przejście przez Binowo. W tym roku zakończyliśmy dosprzętawianie szpitala. 

Ostatnim zakupem, ostatnim przetargiem, który dokonywaliśmy to był zakup wieży 

laparoskopowej. I tu w dokumentach, które Państwu przedłożyliśmy z prac Zarządu 

widzieliście, że najpierw musieliśmy zwiększać kwotę, aby móc rozstrzygnąć przetarg  

z uwagi na to, że więcej też kosztowało. Ale jak powiedzieliśmy „A” musieliśmy powiedzieć 

też i „B”. Oczywiście dokonaliśmy najpierw zmian finansowych w ramach kompetencji, 

które Zarząd posiada, a następnie dokonaliśmy wyboru wykonawcy tego urządzenia. I myślę, 

że w niedługim czasie to urządzenie pojawi się w szpitalu. O tyle to jest ważne, że mamy 

dwie sale chirurgiczne, operacyjne w związku z tym działalność szpitala może być w tym 

zakresie zwiększona. Bo też nam chodzi o to, żeby oczywiście zabezpieczać zdrowotnie 

przede wszystkim mieszkańców, ale również, żeby stwarzać takie możliwości dla szpitala, 

aby finansowo się w miarę możliwości bilansował. Dokonywaliśmy też rozstrzygnięć 

konkursowych na różne działania społecznie. W sprawozdaniu jest dosyć szczegółowy 

wykaz, jaka organizacja, na jaką działalność otrzymała środki finansowe. I myślę, że to jest 

taki dobry też prognostyk, że to nasze życie społeczne też będzie wracało po pandemii  

do norm, oby nas nie zatrzymały inne zdarzenia. Myślę, że to takie najważniejsze informacje, 

które tutaj powinienem dzisiaj przekazać. Nie ma jakiś, przynajmniej na ten moment, spraw 

wymagających pilnych rozwiązań. Oczywiście jest jeszcze ważna tutaj informacja,  

bo dotyczy spraw personalnych, ponieważ zawsze od osoby, która kieruje też zależy 

funkcjonowanie jednostki. Wcześniej informowałem, że Pani Joanna Świątek Dyrektor 

Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej złożyła rezygnację. Dwukrotnie ogłaszaliśmy 

konkurs. W pierwszym konkursie zgłosiła się jedna osoba, ale niestety nie spełniała 

wymagań. W drugim ponownie ogłoszonym konkursie zgłosiło się dwóch kandydatów,  

z tym, że jeden niestety nie spełniał pewnych warunków formalnych, w związku z tym 

musieliśmy się skupić na jednej osobie. Zarząd dokonał wyboru, oczywiście spotykając się  

z tymże kandydatem, a dzisiaj na Zarządzie podjął uchwałę o powierzeniu Panu Jarosławowi 

Łosiowi tego stanowiska, zatrudniając go na trzy lata. Także od 1 czerwca br. Dyrektorem 

Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej będzie Pan Jarosław Łoś. Mam nadzieję,  

że spełni on oczekiwania załogi, nasze i w ogóle społeczności. Uważam, że są pewne 

wyzwania, zresztą my co jakiś czas, bo taką przyjęliśmy też procedurę, że Zakład Aktywności 

Zawodowej co miesiąc nam składa raport z przepływów finansowych, z wykonanych prac 

oraz ze środków, które otrzymuje z SODiRu. Widzimy tutaj pewne działania, które warto jak 
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gdyby akcentować i do tego zawsze zachęcamy dyrektora. Mam nadzieję, że dyrektor, 

któremu powierzamy to stanowisko, wykorzysta ten potencjał. Serdecznie dziękuję  

za wysłuchanie mnie i jeżeli będą pytania to odpowiem na nie już z miejsca. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski zapytał, czy są pytania do złożonego 

sprawozdania. 

 

Radny Wojciech Długoborski wyraził zadowolenie z faktu możliwości, po dwóch latach 

przerwy spowodowanej pandemią, ponownego spotkania się na tej sali i ma nadzieję,  

że pozostanie już tak do końca kadencji, o ile dane mu będzie w dalszym ciągu pełnić funkcję 

Radnego, co jest pod znakiem zapytania. Chciał się wytłumaczyć z faktu, może mniejszej 

aktywności, ale ten dyskomfort, jaki odczuwa z powodu tego, że sprawa nie jest jeszcze 

ostatecznie wyjaśniona, powoduje takie jego zachowanie. Ale nie mógł pominąć ważnych 

kwestii, które są w sprawozdaniu z prac Zarządu i dopytać Pana Starostę o dwie sprawy 

dotyczące ochrony zdrowia. Pierwsza rzecz to rozwiązanie problemu opieki zdrowotnej  

w Chojnie, tej świąteczno-nocnej. Tam, gdzieś w sprawozdaniu jest informacja o piśmie, 

które z NFZ otrzymał powiat, poprosiłbym o przypomnienie, poinformowanie wszystkich, 

szczególnie mieszkańców gmin południa powiatu, co dalej z tym problemem? Na ile jest już 

rozwiązany? I druga kwestia to taka natury formalnej. Otóż w jednym z punktów 

sprawozdania jest informacja, że Pan Prezes Szpitala poinformował Zarząd o chęci 

zastosowania outsourcingu w zakresie sprzątania szpitala. Nie wie, czy to jest wymóg 

formalny, czy on wynika z jakiegoś przepisu, że pan Prezes informuje Zarząd o tym fakcie? 

Czy to jest po prostu jego dobra wola, że taką informację Zarządowi przekazuje, żeby Zarząd 

był świadom tego, że sprzątanie w szpitalu będzie prowadzone przez firmę zewnętrzną, a nie 

pracowników, którzy do tej pory wykonywali to zadanie.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że jeżeli chodzi o pierwsze pytanie 

dotyczące zabezpieczenia zdrowotnego świąteczno-nocnej pomocy w Chojnie to oczywiście 

ono jest na dobrej drodze i ma nadzieję, że swoje rozwiązanie znajdzie z dniem 1 lipca br. 

Świąteczno-nocną pomoc dla południowej części powiatu realizuje z kłopotami szpital  

w Dębnie i nie w pierwotnej lokalizacji, jakim była Chojna. W 2017 roku powiat został 

administracyjnie można powiedzieć, że podzielony na dwie części. I Narodowy Fundusz 

Zdrowia oddał tą świąteczno-nocną pomoc dla Szpitala w Dębnie. W związku z tym, 

podjęliśmy na początku, przede wszystkim rozmowy z Narodowym Funduszem Zdrowia 
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dotyczące w ogóle wyegzekwowania dla tej części naszych mieszkańców świadczenia tejże 

pomocy. Generalnie kończy się to na tym, że NFZ złożył propozycję spółce Szpital 

Powiatowy w Gryfinie na prowadzenie świąteczno-nocnej pomocy. Zaoferował takie środki 

finansowe, które są do udźwignięcia przez spółkę Szpital Powiatowy w Gryfinie. Nawet 

trochę to zrekompensuje powiatowi to, że już jako spółka dokładaliśmy do tej działalności  

w lokalizacji Gryfino. Bo niestety ten kontrakt na świąteczno-nocną pomoc nie był na tyle 

aktualizowany i w rezultacie szpital do tej działalności konkretnie dokładał, o ile dobrze 

pamięta 25 000 zł miesięcznie. Co dawało rocznie około 250 000 zł. W związku z tym  

te negocjacje z naszej strony musiały potrwać trochę dłużej, bo gdybyśmy się zgodzili  

na wcześniejsze warunki to byśmy musieli w rezultacie dokładać do świąteczno-nocnej 

pomocy 500 000 zł. Na dzień dzisiejszy jest kwestia taka, że Dyrekcja jeszcze kompletuje 

personel, przede wszystkim lekarski, bo pielęgniarski już ma. Chojna niestety ma ten 

mankament i minus, że po prostu lekarze muszą tam w większości dojeżdżać. Szpital nie 

chciałby się podjąć czegoś, co by za chwilę z różnych przyczyn musiał po prostu zamykać.  

W tej sprawie Narodowy Fundusz Zdrowia otrzymał od szpitala jasną informację, że będzie 

gotowy do uruchomienia świąteczno-nocnej pomocy od 1 lipca. Starosta myśli, że akurat 

przynajmniej na ten moment zarówno w Gryfinie, jak i w Chojnie jeżeli łącznie to policzymy 

to szpital, z innej działalności albo ponosząc stratę, co w spółce nie powinno mieć miejsca, 

będzie musiał dokładać gdzieś około 3 000 do 5 000 zł miesięcznie. Zdrowia się nie przeliczy 

na pieniądze. Wie, że jest takie tutaj oczekiwanie. To różnie bywa, jednej niedzieli czy jednej 

nocy nikt się nie zgłosi, a w kolejny poniedziałek czy wtorek ustawi się kolejka. Nigdy nie 

wiemy, co się nam może zdarzyć. Natomiast rozumie, że jego wypowiedź wyczerpuje to,  

o co pytał Pan Radny, że nastanie to od 1 lipca br. Jeżeli chodzi o sprawę informowania 

Zarządu przez spółkę Szpital Powiatowy w Gryfinie o sprawach dotyczących zmiany 

strukturalnej, czyli zlecenia na zewnątrz to ona wynika z dwóch powodów. Jeden powód jest 

o tyle ważny, że wynika z konstrukcji umowy spółki. Nadal jest dwóch udziałowców, chociaż 

powiat odgrywa tutaj decydującą rolę. Prezes spółki może podejmować sprawy finansowe  

do odpowiednich limitów środków i zlecenie tego zadania przekracza to upoważnienie. 

Przekracza to nawet upoważnienie Rady Nadzorczej. W związku z tym, jeżeli dojdzie  

do takich zmian, będzie musiała być zgoda Zgromadzenia Wspólników, ponieważ to jest 

podjęcie decyzji powyżej 400 000 zł. Dlatego pan Prezes już z takiego formalnego powodu 

informuje Zarząd. Natomiast jest tu też drugi powód. To jest pewien konkretny segment 

działalności szpitala, chociaż nie jest to leczenie, natomiast dotyczy oczywiście mieszkańców 

i pracowników szpitala. Stąd konsultacje w formie zapytania do Zarządu. Zarząd omawiając 
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te pismo zwrócił uwagę na pewne aspekty, jakie naszym zdaniem, należy tutaj uwzględnić, 

czyli domówienie się z pracownikami, konsultacje ze związkami zawodowymi i faktycznie 

wyliczenie, czy te działania mają przynieść korzyść szpitalowi. Aczkolwiek szpital ocenia 

tak, czyli robił analizy, że zmiana formy sprzątania to jest kwota w skali roku oszczędności 

od 300 000 zł do 400 000 zł. Zarząd również zwrócił uwagę, ale to już jest kompetencja  

na pewno Pana Prezesa, aby czasami „nie wylać dziecka z kąpielą”, jeżeli chodzi o pewną 

jakość. Bo wiemy, że to sprzątanie w szpitalu ze względów na warunki i standardy sanitarne 

jest dosyć ważne i ciągłe.  

 

Radny Remigiusz Rzepczak powiedział, że w przedstawionym sprawozdaniu Pan Starosta 

mówił o środkach na inwestycje drogowe w ramach I etapu Polskiego Ładu. Na jakim etapie 

są związane z tym postępowania?  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że w tej sprawie nie ma na razie 

odnotowania, że Zarząd konkretnie podjął jakąś w tej sprawie decyzję, ale oczywiście prace 

tutaj trwają. Na posiedzeniu Zarządu w dniu 9 czerwca br. ma się pojawić wniosek  

o powołanie komisji przetargowej i przyjęcie Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia 

oraz rozpoczęcia procedury przetargowej.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski podziękował za złożenie sprawozdania. 

 
VIII. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że w okresie międzysesyjnym nie 

wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. Następnie zapytał, czy któryś z Radnych chciałby 

złożyć interpelacje lub zapytanie. 

 

- nie zgłoszono interpelacji ani zapytań. 

 

IX. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
 

- brak; 
 
X. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  
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Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że chciałby poinformować,  

że po uzgodnieniu z panem Starostą następna sesja planowana jest na dzień 23 czerwca br. 

Jeżeli się nic nie zmieni to w lipcu nie będzie sesji, z pewnością będą posiedzenia komisji.  

W sierpniu będziemy już obradować. To informacja pod kątem planowania urlopów.  

 

Radny Hubert Andrych powiedział, że chciałby w tym momencie, na stacjonarnej sesji, 

serdecznie podziękować, jako współorganizator zbiórki produktów i wyposażenia  

dla żołnierzy ukraińskich, Pani Staroście, Panu Staroście i przyjaciołom z Uckermark  

z Niemiec za przekazanie drobnych elementów wyposażenia dla żołnierzy walczących  

na Ukrainie. W tym momencie nie będzie mówił dokładnie, w które miejsce to pojechało,  

ale jest przekonany, że kiedy tylko konflikt zbrojny się skończy, to przyjadą oni tutaj  

i osobiście podziękują za tak wspaniałą pomoc. Bo w pomocy jest ważne parę rzeczy, to żeby 

trafiła gdzie trzeba, to co trzeba i wtedy kiedy trzeba. W tym momencie przygotowują się tam 

do bardzo mocnej obrony w związku z planowanym atakiem ze strony granicy rosyjskiej, 

więc myśli, że zdążyli z przekazaniem właściwej pomocy. Serdecznie za to dziękuje.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że ponieważ Pan Hubert Andrych 

wywołał temat Powiatu Uckermark to chciałby też przekazać informację, że wspólnie  

z Panią Wicestarostą Ewą Dudar byli na spotkaniu z władzami Uckermark. To spotkanie 

dotyczyło oczywiście wspólnie prowadzonych prac pod kątem korzystania ze środków 

INTERREG w nowym rozdaniu. Było to już w rezultacie nasze drugie spotkanie. Mieliśmy 

taką dwudniową wizytę roboczą. Ustalaliśmy obszary współpracy projektów, na które byśmy 

chcieli zrealizować pewne wspólne działania. Uczestniczył w tym też Powiat Wałecki. My się 

skupiamy na takich zadaniach jak „szkolnictwo przeciwpożarowe”. Chcielibyśmy, żeby w 

ramach tego projektu aczkolwiek nie jest to łatwe, ponieważ INTERREG jest bardzo 

nastawiony na miękkie środki, zrealizować również zadania inwestycyjne np. zakup sprzętu. 

Widzimy tutaj włączenie Ochotniczych Straży Pożarnych i Państwowej Powiatowej Straży 

Pożarnej. Przeprowadzaliśmy już rozmowy, zarówno z Komendantem Straży Pożarnej 

Zawodowej, jak i Ochotniczej. To jest jak gdyby jeden ten obszar działania. Dwa kolejne 

działania są związane ze środowiskiem i przyrodą oraz turystyka i promocja.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że wpłynęły dwa pisma, których 

Radni nie otrzymali w wykazie pism skierowanym do wiadomości Rady Powiatu w Gryfinie: 
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1. Pismo Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu Departamentu Ochrony 

Zabytków, znak: DOZ-WD.6530.176.2022 z dnia 19 maja 2022 r., dotyczące udzielenia 

Fundacji Kościoła Mariackiego w Chojnie – Konigsberg/Neumark dotacji w wysokości 

165 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów zadania pn. Chojna, kościół Mariacki 

(XV w.):prace konserwatorskie i restauratorskie elewacji – etap V (PINB) – zał. nr 6. 

2. Pismo Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu Departamentu Ochrony 

Zabytków, znak: DOZ-WD.6530.171.2022 z dnia 24 maja 2022 r., dotyczące udzielenia 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. Chrystusa Króla w Witnicy dotacji w wysokości  

163 000,00 zł przeznaczanej na pokrycie  kosztów zadania pn. Witnica, kościół pw. Chrystusa 

Króla (XIII w.): remont dachu i elewacji II etap – PINB – zał. nr 7. 

 
 
XI. Zakończenie posiedzenia. 

 

O godz. 15:00 Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknął XXXVII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

 

Po odsłuchaniu protokół sporządziła: 

Dominika Konopnicka 

 

 

 

                              Przewodniczący Rady  

 

                                Roman Michalski 


